

## 香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

## 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

## APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] <b>商標申請 編號</b> Application No.	[540] <b>商標</b> Mark	[511] <b>類別編號</b> Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300904923	VIAGUARA	<b>\</b> 33	13-07-2007	VIAGUARA S.A. u1. Wiertnicza 107, 02-952 WARSZAWA, POLAND	VIVIEN CHAN & CO. 38/F, COSCO TOWER, GRAND MILLENNIUM PLAZA, 183 QUEEN'S ROAD CENTRAL, HONG KONG.
301703952	Tachizun.com  Tachizun.com  Tachizun.com	14, 35, 42	17-06-2011	3D-Gold Online Limited Room 1402-3, 14/F, Tower 2, Admiralty Centre, 18 Harcourt Road HONG KONG	MARKS & CLERK Level 9, Cyberport 1, 100 Cyberport Road, Pok Fu Lam HONG KONG
301872162	MIU MIU 爱罗罗爱	18	30-06-2011	梁世文 中國內地 廣東省 懷集縣梁村鎮 花 石村委會大寨一組	香港企業注冊登記服務中心 香港 九龍旺角彌敦道 678 號 華僑商業中心 15C

908 號

公報編號 Journal No.: 542 公布日期 Publication Date: 23-08-2013

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

301982809

14, 35, 42

17-02-2012 3D-Gold Online MARKS & CLERK

Room 1402-3, 14/F, Tower 2,

Admira1ty Centre, 18

Limited

Harcourt Road

HONG KONG

Level 9, Cyberport 1, 100 Cyberport Road, Pok Fu Lam

HONG KONG

302301722

03-05-2013

專業企業股份有限

公司

( PROFESSIONALENTERPRISE

CAPITAL LIMITED) 香港 九龍九龍灣 常怡道 33 號 宏力 工業大廈一樓 18

室

陳耀莊鄭樹深律師行

香港 中環德輔道中 141 號 中 保集團大廈三樓 301 至 303 室

302587069



9, 35, 42

05-07-2013

MICROSOFT CORPORATION ONE MICROSOFT WAY, REDMOND, WASHINGTON

98052-6399, UNITED STATES BAKER & McKENZIE

14TH FLOOR, HUTCHISON HOUSE, 10 HARCOURT ROAD,

HONG KONG